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Z Á P I S N I C A 

zo šiesteho rokovania MsZ, konaného  

 dňa 6.10.2022 na Mestskom úrade v Turzovke 

 

P R Í T O M N Í : 

 MUDr. Jozef BAJCAR 

 MUDr. Viera BELKOVÁ 

            Ing. Jozefa DLHOPOLČEKOVÁ 

           JUDr. Radoslav HRUŠKA 

 Marián CHUDEJ 

 Ladislav KADURA 

           Mgr. Štefan KOMÁNEK 

           Ing. Jana MAJTANOVÁ 

 Ing. Martin MRAVEC 

 PaedDr. Eleonóra RUDINSKÁ  

JUDr. Ľubomír GOLIS, primátor mesta  

Emília LUČANOVÁ, hlavná kontrolórka  

Terézia REPČÍKOVÁ, vedúca úseku ekonomického MsÚ  

Mgr. Agáta MACHOVČÁKOVÁ, vedúca úseku kultúry MsÚ 

Ing. Ján ČERVENÍK, vedúci úseku výstavby MsÚ 

Rudolf ŠOBICH, riaditeľ MPS  

Mgr. Rastislav BAKAJSA, riaditeľ spojenej školy Juraja Turza 

Mgr. Anna HRTÚSOVÁ, MsÚ 

Tomáš ŽÁK, MsÚ  

Mgr. Ján SCHŰTZ, TVT  

Radoslav ZÁHUMENSKÝ, TVT 

Darina JEŽÍKOVÁ, MsÚ 

 

     Rokovanie Mestského zastupiteľstva v Turzovke otvoril primátor mesta                                    

p. JUDr. Ľubomír Golis. V úvode privítal na zasadnutí prítomných poslancov. Konštatoval, 

že je prítomných 10 poslancov a zastupiteľstvo je schopné rokovať a uznášať sa. 
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AD 2/ Schválenie programu rokovania, voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov                                                                                              

             zápisnice                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

           V tomto bode primátor mesta predložil na schválenie program rokovania, ktorý bol 

doručený elektronicky všetkým poslancom formou pozvánky, ktorá tvorí prílohu zápisnice. 

1. Otvorenie rokovania 

2. Schválenie programu rokovania Mestského zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 

overovateľov zápisnice,  určenie zapisovateľky zápisnice 
3. Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ  

4.   Správy o plnení rozpočtu mesta Turzovka k 30.6.2022 a jeho rozpočtovej a príspevkovej  

      organizácie  
       5.   Stanovisko HK k 4. zmene rozpočtu mesta Turzovka na rok 2022  

       6.   Informácia o 4. zmene rozpočtu mesta Turzovka rozpočtovým opatrením č. 1  

       7.   Stanovisko HK k 5. zmene rozpočtu mesta Turzovka na rok 2022  

       8.   Návrh 5. zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2022 a jeho príspevkovej a rozpočtovej  

             organizácie  

       9.   Správy o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch  a podmienkach škôl a školských    

             zariadení za  školský rok 2021/2022 

     10.   Návrh Všeobecne záväzného nariadenie mesta Turzovka č.../2022 o nakladaní s komunálnymi   

             odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území mesta Turzovka 

     11.   Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Turzovka č.../2022 o miestnom poplatku za  

              komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

     12.   Nakladanie s majetkom mesta  
     13.  Správy z rokovaní komisií MsZ  

     14.  Správa HK o vykonaných kontrolách za obdobie od posledného rokovania MsZ 

     15.  Interpelácie  
     16.  Rôzne 

     17.  Záver  

 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 79 

 

Primátor mesta predložil zloženie návrhovej komisie: Ing. Jana MAJTANOVÁ, PaedDr. 

Eleonóra RUDINSKÁ, Ing. Martin MRAVEC  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 80 

 

Primátor mesta určil overovateľov zápisnice: MUDr. Jozef BAJCAR, Marián CHUDEJ, ako 

aj zapisovateľa: Darina Ježíková.  

 Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 81 

 

AD 3/ Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ  

          Predmetná správa bola vypracovaná písomne, doručená elektronicky všetkým 

poslancom a tvorí prílohu zápisnice.  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 82 
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AD 4/ Správa o plnení rozpočtu mesta Turzovka k 30.06.2022 a jeho rozpočtovej 

a príspevkovej organizácie.  

           Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým poslancom 

na rokovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

p. Repčíková – uviedla predmetný bod rokovania  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 83 

 

AD 5/ Stanovisko HK k štvrtej zmene rozpočtu mesta Turzovka na rok 2022 

           Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým poslancom 

na rokovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 84 

 

AD 6/ Informácia o 4. zmene rozpočtu mesta Turzovka rozpočtovým opatrením č.1 

           Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým poslancom 

na rokovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 85 

 

AD 7/ Stanovisko HK k piatej zmene rozpočtu mesta Turzovka na rok 2022 a jeho 

príspevkovej a rozpočtovej organizácie 

           Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým poslancom 

na rokovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 86 

 

AD 8/ Návrh V. zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2022 a jeho príspevkovej 

a rozpočtovej organizácie 

            Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom bol prerokovaný na finančnej komisii a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

p. Repčíková – uviedla predmetný bod rokovania  

 Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 87 
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AD 9/ Správa o Správy o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch  a podmienkach 

škôl a školských zariadení za  školský rok 2021/2022 

 

           Predmetná správa bola vypracovaná písomne, doručená elektronicky všetkým 

poslancom a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

p. Bakajsa – uviedol predmetný bod rokovania, poďakoval za spoluprácu pani Repčíkovej  

                     a celému ekonomickému oddeleniu ako aj výstavbe a MPS.  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 88 

 

AD 10/ Návrh  VZN  o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobný stavebnými 

odpadmi na území mesta Turzovka  

             Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

p. prednosta – uviedol predmetný bod rokovania  

 

p.Hruška – kým sme dospeli k fungovaniu odpadového hospodárstva, stálo to veľa času 

                - cieľov VZN bola motivácia, aby ľudia začali separovať, úlohu mesto splnilo,  

                   podarilo sa vyviesť o 500 ton menej komunálneho odpadu, čo je úspech 

  - vraciame sa o krok späť 

  - VZN je potrebné dať do súladu so zákonom, stratí sa motivácia  

               - bol to pilotný projekt, stačilo ho len doviesť k dokonalosti  

  - mesto nemôže byť stratové ani ziskové 

  - vyviesť 0 kg komunálneho odpadu je nemožné 

  - keď niekto niečo kritizuje, mala by byť ta kritika konštruktívna, malo na stole  

                  pristáť dokonale VZN, bohužiaľ nič takéto sa nestalo   

  - čaká nás ťažká situácia s energiami, ľuďom sa už za odpad nebude vracať nič,  

                  pretože to zákon neumožňuje 

Odpovedal ihneď p. primátor    

p. Belková – zákon nepozná tento pojem o odpadoch, napriek tomu ďakujeme občanom, že   

                     separujú odpad 

      - teraz sa bude opäť platiť paušálne, nič sa nebude vracať späť 

      - prichádza obdobie zdražovania, možno sa o pár rokov do sumy 27 € nezmestíme  
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      - celé separovanie malo byť motiváciou pre občanov, že sa im vrátia peniaze, čo  

                     mesto ušetrí 

     - na skládku sme vyviezli o 500 ton menej komunálneho odpadu, čo je úspech  

p. Majtanová – pripojuje sa k tomu, čo povedal pán Hruška, pre mesto bol toto pilotný  

                         projekt, aby sme ľuďom ukázali smer, ak sa k tomu postavia zodpovedne,  

                         budú odmenení 

  - tento projekt sa nemal zastaviť, fandia nám aj okolité obce, chceli nás  

                          kopírovať 

p. Hruška – zákon je treba si ctiť to je jednoznačné 

   - prokurátor je kontrolór a napráva, keď nie je niečo v súlade zo zákonom 

   - ľudia v iných mestách, čo tento systém zviedli si pochvaľovali, že ušetria a vrátia  

                  im aj peniaze.  

   - to čo sme docenili sa teraz skončilo 

   - aj napriek váženiu popolníc nevznikali čierne skládky, ľudia to brali zodpovedne 

p. Chudej – systém bol dobrý, v tomto smere je prokuratúra zaostalá  

     - rozdali sme kompostery, aby sme mali čisté mesto, nie všade sa však používajú,  

                    ľudia sypú do priekopy, ci na súkromné pozemky   

    - skládka mohla byť na Semeteši, kde mala byť od začiatku vybudovaná  

                   kanalizácia ideme o krok späť, na tomto systéme treba pracovať, spropagovať ho   

                   a ukázať ľuďom aký bol prospešný 

   - ľudia si musia vážiť prírodu, nevyhadzovať odpadky do Kysuce 

Odpovedal ihneď pán primátor  

p. Dlhopolčeková – ľudia sa veľmi pekne snažia separovať odpad 

   - ľuďom vysvetlím ako sa vypočítal poplatok 27 € = 0,074 na osobu na deň  

                                 krát koeficient, ktorý je 0,744 x365 dní  

   - chcem osloviť pána poslanca Štefana Kompánka, ktorý podal podnet na  

                                 prokuratúru ohľadom vyrubenia poplatku za komunálny odpad na jeho  

                                domácnosť, chcela by som vedieť, aké bolo rozhodnutie prokuratúry na  

                                tento bod.  

  - citovanie z listu p. Kompánka, ktorý zaslal na prokuratúru „poplatok,  
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                                respektíve náklady na odvoz kuchynského rozložiteľného odpadu majú  

                                v rámci celkového poplatku platiť len bytové domy, je neakceptovateľné  

                               vyberať tento poplatok od rodinných domov, keďže majú kompostery. Nie  

                                je možné aby bytové domy mali rovnaký poplatok za komunálny odpad  

                               ako rodinné domy“  zaujímalo by ma aké rozhodnutie na tento bod dala   

                                prokuratúra 

   - k čomu slúžila štatistika p. Kompánek , že v meste Turzovka je 1346  

                                obývaných rodinných domov a 865 bytových domov 

   - citujem z listu p. Kompánka – „primátor mesta, zástupkyňa mesta  

                                a poslanci mestského zastupiteľstva robia čo chcú, rozhodujú  

                                o uzneseniach a týmto poškodzujú dobyvateľov “, zaujímalo by ma,   

                                ktorých občanov poškodilo, čo som ja schválila a chcem vedieť aj výšku  

                                poškodenia  

   - citujem list p. Kompánka „je uvedené, že som vyššie uvedené VZN na  

                                okresnú prokuratúru nemusel napadnúť, ak by som to však neurobil,  

                                platilo by nezákonne VZN a boli by poškodení všetci občania. Chcem  

                                Vás týmto uistiť, že funkciu mestského poslanca nevykonávam pre  

                                peniaze a iné výhody, ale vždy mi ide o záujem občanov“, chcem sa  

                                spýtať, aký bol záujem aby občanom neboli vrátené peniaze, za to že  

                                mesto ušetrilo na  odpade a tieto finančné prostriedky poukázalo občanom  

                                späť.  

   - nové VZN sa vracia do predchádzajúceho obdobia a kto bude aj  

                     separovať nebudú mu peniaze vrátené 

 - citát z listu p. Kompánka „je v rozpore z dobrými mravmi nechať si 50  

                     percent toho, čo nám má mesto vrátiť“, tvrdíte tu pán poslanec, že ľudia  

                     dokážu separovať tak, že nevznikne žiaden odpad, vy uvedený zákon   

                     vylepšujete lebo 0kg nemôže mať nik 

 - pre mňa je v rozpore s dobrými mravmi to, týka sa to konkrétne nás  

                     dvoch. V roku 2020 keď som platila poplatok za rok 2019 bolo to 54eur,  

                     vy pán poslanec Kompánek ste platil 18 eur ako zárobkovo činná osoba  
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                     a ja ako dôchodca. Zaplatila som to, lebo mam kolegialitu s ostatnými  

                     občanmi. Budete oponovať, že ste neschválil ani jedno VZN ani jeden  

                      rozpočet samozrejme. Pozrime sa na jednu vec tvrdíte, že my poslanci  

                     a všetci robíme, čo chceme, každá robota má svoje chyby ale, čo robíte  

                    vy pán poslanec. Vy všetko, čo sa snažíme tu urobiť, nám nieže  

                    pomôžete, ale nás udávate. Vy udávate, že poplatok je nesprávny, že Vám  

                    bolo nesprávne vypočítaný poplatok. Vám bolo vrátené 50 percent  

                    poplatku, mne nie.  

 - svojimi listami ste rozdelil ľudí na bytové a rodinné domy.  

p. Mravec – prejedávali sme návrh VZN na komisii, bola to dlhá diskusia. VZN je   

                    odkopírované zo zákona myslím si všetky tie časti, už budú v poriadku  

 - bude to bič pre tých, čo triedili, ľudia budú platiť plnú výšku poplatku,  

                     nebol to správny krok. Úpravou zákona sa vrátime k starému systému,  

                     váha odpadu nám vstupne  

p. Kompánek – rád by som odpovedal pani poslankyni Dlhopolčekovej. Prečo  

                          napádate mňa. Vinníkmi sú p. prednosta a pán primátor. Keď chcela  

                         vedieť odpovede na moje otázky si pozrite v materiáloch máte  

                          napísané. Mám za to a je na mieste aby VZN bolo zrušené v celom  

                          rozsahu. Celé VZN je v celku zle. Ja sa teraz pýtam, keď VZN je  

                         zrušené na základe čoho p. primátor vyberá poplatky za smeti.  

            - mesto bolo niekoľkokrát upozornené, že mesto nemôže citovať  

                         z ustanovenia zákona a dať o tom hlasovať, to je porušenie zákona.  

   -   mesto odpočíta z poplatku najviac 50percent zo zaplateného poplatku.  

                         Prokuratúra asi tomu rozumie, keďže ja platím 100eur a vytvorím  

                         poplatok za 50eur, prečo mi mesto vráti len 25 eur. Prečo ideme  

                         zadržiavať 50 percent všetkým, pokutujme, tých čo nevytvárajú odpad.  

                         Nech dokladujú, že nevytvárajú odpad, jednoduchá vec.  

    - čo je výhodné na tom, že mesto mi vráti len 50 percent. Mňa niekto  

                         oberá o to, čo mi má vrátiť ako celok.  

    -  nečudujem sa, že uvedené VZN prokuratúra napadla a zamietla 
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     - pripomienkovať VZN nie je povinnosť, ale právo  

     - citovanie z listu jednej pani, v ktorom mesto píše, že na ďalší rok  

                          nebude poskytnutá zľava na celoročne neprístupné lokality na vývoz   

                         odpadu 30 percent, z dôvodu, že pán poslanec napadol VZN, napriek  

                         tomu ste tú zľavu poskytli  

´     - nie som zodpovedný za tento legislatívny proces  

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Dlhopolčeková – nikdy ste sa nezúčastnili komisií p. Kompánek, tvrdíte, že tým, že  

                     sa pani zástupkyňa, p. primátor zúčastňujú komisií presadzujú  

                     svoje názory. Ľudia v komisií majú dobré nápady. Prihlásite sa do  

                     komisie, ktorej sa následne nezúčastňujete a niekedy sa ani    

                     neospravedlníte.  

 - tvrdíte, že VZN je nezákonné, prokuratúra presne určila, čo je    

                      nezákonné.  

  - to, že bol zle vypočítaný poplatok nie je pravda a to prokuratúra   

                     nenapadla. Len v určitých veciach napadla prokuratúra veci a to  

                     sú  veci technické. Vy stále tvrdíte ako zastupujete občanov a ako  

                     bolo zbabrané VZN. Aj zákon je zbabraný. Aj VZN  môže byť     

                     zbabrané.  

                   - bytovým domom mesto odváža kuchynský odpad. To je jeho  

                     zákonná povinnosť. Prečo by mali bytové domy platiť viac.    

                   - neodpovedal ste mi načo, Vám bola ta štatistika. Predsa zákon  

                     hovorí, že poplatok je na osobu a deň,  prečo  tvrdíte stále  

                     poplatok za rodinné a bytové domy.  

   v meste máme 7087  obyvateľov. Komunálny odpad sa rozváža 3  

                     dni. Turzovka Stred 1 deň, Predmier a Závodie 2 deň, 3 deň            

                     Hlinené, Vyšný Koniec a Turkov. V mestskej časti Stred, kde sú  

                     aj rodinné domy, ale sú tu prevažne bytové domy je počet  

                     obyvateľov 3251. V mestskej časti Predmier a Závodie je 3836   

                     obyvateľov aj s bytovým domom 272. Z tohto vyplýva, že vývoz  
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                     odpadu z rodinných domov je o 70 percent vyššia. Teraz môžu  

                     oponovať obyvatelia bytových domov, že rodinné domy majú  

                                 väčšie náklady. Zákon hovorí jasne poplatok sa platí na osobu a na   

                                 deň. Mesto chcelo tým, že vráti preplatok odmeniť tých ľudí, ktorí  

                                 separujú. 

p. Chudej – chaty na Slovenskej strane, je tam neporiadok, oproti Moravskej strane 

                 - ľudia v horách vyhadzujú odpad aj v iných dedinách dookola, ale aj v Turzovke,  

                    teraz keď funguje zberný dvor je aj okolie Kysuce čistejšie. K tomto sporu chcem  

                    len toľko povedať, robme všetko preto, aby sme šli v ústrety ľuďom.  

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Kompánek – ak bytové domy platia za kuchynský odpad, malo by to byť uvedené vo  

                         vyúčtovaní, koľko platíme za komunálny odpad a koľko platíme za kuchynský  

                          odpad.  

p. prednosta – zákon o miestnom poplatku a daniach 582/2004 § 81. Poplatok mesto vyrubuje  

                        za odpad na celé zdaňovacie obdobie. To znamená, že ak sme za minulý rok  

                        vyrubili poplatok, tak ho aj vrátime. 

                      - tieto VZN sú účinné od 1.1.. Pokiaľ VZN nie je zrušené je platné a účinné.  

                      - bude sa postupovať podľa VZN, ktoré sú platné 

p. Dlhopolčeková – kde je určený poplatok za kuchynský odpad v zákone 582/2004, aký je  

                                 ten poplatok definovaný, či je vôbec v zákone. Či je to vôbec povinnosť.  

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Rudinská – akým spôsobom sa môžu občania zapojiť do týchto diskusií, chodu mesta  

                       a týchto VZN. Majú možnosť pripomienkovania, alebo prostredníctvom  

                       komisií. Na začiatku volebného obdobia sa veľmi veľa ľudí prihlásilo do týchto  

                       komisií. Občania majú možnosť cez člena komisie, alebo občana niečo  

                       pripomienkovať. Chcela by som poprosiť, aby budúce zastupiteľstvo bolo  

                       konštruktívne. 

Odpovedal ihneď p. primátor  

p. Kompánek – komisie sú poradný orgán, preto sa ich nezúčastňujem. Nehanbím sa za to, že  

                          sa týchto komisií nezúčastňujem.  
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                       - občanom som pomohol a vrátil som im 50 percent občanom, za komunálny   

                          odpad  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 89 

 

AD 11/ Návrh  VZN  o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobné stavebné 

odpadmi na území mesta Turzovka  

 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 90 

 

 

AD 12/ Nakladanie s majetkom mesta 

             Predmetné návrhy boli vypracovaný písomne, doručené elektronicky všetkým poslancom 

a tvoria prílohu tejto zápisnice.  

p. Hrtúsová – uviedla jednotlivo všetky predložené návrhy 

 Odpredaj pozemku novovytvorená parcela – Tomáš Herman a Monika Bitálová      

 Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 91 

 

 Odpredaj pozemku – Emília Birková      

 Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 92 

 

 Trvalá prebytočnosť – Miroslav Chovanec a Gabriela Chovancová 

 Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 93 

 

 Zriadenie vecného bremena – Stredoslovenská distribučná – Vyšný Koniec 

 Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 94 

 

 Zriadenie vecného bremena – Stredoslovenská distribučná - Turkov     

 Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 95 

 

 Zriadenie vecného bremena – Jozef Bogáň, Ing. Edita Šmahajčíková,KEBO s.r.o.     

 Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 96 
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 Zrušenie uznesenia č.3/2002 zo dňa 19.04.2002     

 Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 97 

 

 Konštatovanie – nájomná zmluva medzi mestom a p.Mgr. Štefanom Šimákom 

 Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 98 

 

 Schválenie zmenu názvu subjektov      

 Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 99 

 

AD 13/ Správy z rokovaní komisií MsZ 

              Zápisnice z rokovania komisií boli vypracovaná písomne, doručené elektronicky všetkým 

poslancom elektronicky a tvoria prílohu tejto zápisnice. 
 

  Zápisnica z rokovania Komisie finančnej a správy majetku mesta 

 

 Zápisnica z rokovania Komisie životného prostredia, dopravy, výstavby a ÚP 

 

p. Majtánová – poďakovala všetkým členom komisie, pracovníkom ekonomického úseku, p.  

                         kontrolórke, p. primátorovi, p. zástupkyni 

 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 100 

 

AD 14/ Správa HK o vykonaných kontrolách za obdobie od posledného rokovania MsZ 

             Predmetná správa bola vypracovaná písomne, doručená elektronicky všetkým 

poslancom  na rokovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice. 
   

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 101 

 

AD 15/ Interpelácie poslancov MsZ 

 

AD 16/ Rôzne  

p. primátor oboznámil, že 01.09.2022 je vydaná a zverejnený nový organizačný poriadok mesta  

Turzovka 

p. Kompánek – opraviť lavičku na zastávke pri Itrane, pri starom ihrisku je spadnutý strom,  

                          poprosil by som ho odstrániť.  

p. Chudej – ďakujem všetkým poslancom, pracovníkom mesta, čo ste mi pomáhali celé  

                    volebné obdobia. Nepodarilo sa mi síce všetko, chodníky nie sú vybudované  

                    v celom Závodí, dúfam, že nový poslanec v Závodí to dá do poriadku. 
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p. Dlhopolčeková – pri stretnutiach dôchodcov v ZUŠke, dohodnúť harmonogram stretnutí,  

                                aby bola spokojnosť na oboch stranách.  

Odpovedal ihneď p. primátor 

  

AD 17/ Záver  

             Nakoľko program rokovania MsZ bol vyčerpaný, primátor mesta poďakoval všetkým 

poslancom za účasť, skonštatoval, že toto volebné obdobie bolo veľmi úspešné, pričinili sa o to 

aj poslanci, poďakoval odchádzajúcemu poslancovi p. Chudejovi. Poprial aby sa všetci poslanci 

opäť stretli a rokovanie MsZ ukončil.  

 

 

Prílohou zápisnice je Index zvuku + Výsledky hlasovaní zaznamenané systémom H.E.R. 
 
 

 

 

 

Prednosta MsÚ                                                                                     Primátor mesta                            

JUDr. František MRAVEC v.r.                                                      JUDr. Ľubomír GOLIS v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Darina Ježíková , pracovníčka MsÚ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


